



الأنوار للاستثمارات ش.م.ع

Al Anwar Investments SAOG

We have uploaded our un-audited condensed interim consolidated financial statement for second quarter ended 30 September 2021 duly reviewed by the audit committee and approved by the members of the board on 11 November 2021.

Net Income during the first six month has increased to OMR 1,244,000 from OMR 736,000 during the same period last year. In addition, AAI has achieved a consolidated net profit after tax of OMR 467,000 compared to a net loss after tax of OMR 38,000 during the same period last year.

The increase in reported income during the reporting period is mainly as a result of:

Increase in the value of AAI investments by OMR 290,000 compared to a net loss of OMR 55,000 during the same period last year

Increase of OMR 255,000 as a result of reclassifying Almondz Global Securities Ltd, India as an associate.

Net asset per share of the Group has increased to 156 Baisas per share on 30 September 2021 as against 154 Baisas per share on 30 September 2020.

Regards,

Khalid AlEsri
CEO



تم تحميل القوائم المالية الغير مدققة المرحلية الموحدة الموجزة للربع الثاني والمنتهي في 30 سبتمبر 2021 حيث تم مراجعتها من قبل لجنة التدقيق وتم اعتمادها من قبل مجلس الإدارة بتاريخ 11 نوفمبر 2021.

ارتفع صافي الدخل خلال الستة أشهر الأولى إلى 1,244,000 ريال عماني مقابل 736,000 ريال عماني خلال نفس الفترة من العام المنصرم. بالإضافة إلى ذلك، حققت الشركة صافي أرباح موحدة بعد الضريبة قدرها 467,000 ريال عماني مقارنة بصافي خسارة بعد الضريبة قدرها 38,000 ريال عماني خلال نفس الفترة من العام الماضي.

تعود الزيادة في الدخل المعلن عنه خلال فترة التقرير بشكل رئيسي إلى:

1. زيادة قيمة استثمارات الشركة بمبلغ 290,000 ريال عماني مقارنة بصافي خسارة 55,000 ريال عماني خلال نفس الفترة من العام الماضي.

2. زيادة قدرها 255,000 ريال عماني نتيجة لإعادة تصنيف شركة الموندز جلوبال للأوراق المالية، الهيد كشركة شقيقة.

إرتفع صافي أصول المجموعة إلى 156 بيسة للسهم الواحد في 30 سبتمبر 2021 مقابل 154 بيسة للسهم الواحد في 30 سبتمبر 2020.

مع تحيات،

خالد العيسري

الرئيس التنفيذي

